



Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

F5211-180746

January 21 / 21 janvier, 2018

Subject/ Object: Pointe-aux-Loups Slipway Reconstruction / Construction d'une rampe

ADDENDUM #2 / ADDENDA N° 2

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

Questions and Answers / Questions et réponses:

Question #5 :

Est-ce possible d'avoir des élévations du chemin existant afin de déterminer les volumes d'excavation pour abaisser le chemin à +5.0m ?

Réponse #5 :

Voir le fichier joint qui fournis la topographie actuelle et le profile désiré du chemin d'accès.

PPB18-3736-M01-ADDENDA-2.pdf

Question #5:

Is it possible to have elevations of the existing road to determine excavation volumes to lower it to + 5.0m?

Answer # 5:

See the attached file that provides the existing topography and desired access road profile.

PPB18-3736-M01-ADDENDA-2.pdf

Question #6:

Est-ce possible d'avoir plus de détails sur les ancrages requis pour le plastique ?
Diamètre, dimensions.

Réponse #6 :

Ancrage galvanisé 19 mm Ø, 175 x 50mm.

Question # 6:

Is it possible to have more details on the anchors required for plastic? Diameter, dimensions.

Answer # 6:

19 mm Ø galv. anchor, 175 x 50mm.